
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr LIV 

LIV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 2 marca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 2 marca 2023 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 18:47 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył LIV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, transmitowane 

na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu 

oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 



Wyniki imienne: 

 

OBECNY (15) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący pogratulował sołtysom wyboru na nowa kadencję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział że porządek obrad Radni otrzymali 

poprzez eSesję 20 lutego, następnie zapytał czy są wnioski o zmianę porządku obrad. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski złożył wniosek o zmianę i zdjęcie z porządku obrad uchwały, 

odnośnie upoważnienia dyrektorów szkoły i przedszkola prowadzonych przez Gminę Tułowice  

do przyznawania w indywidualnych przypadkach oraz w granicach ustalonego planu finansowego 

placówki oświatowej minimalnej stawki wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela wyższej od 

ustalonej w przepisach wydanych na podstawie art. 30 ust. 5 pkt 1 ustawy Karta Nauczyciela,  

w związku z wejściem w dniu 24 lutego br. Rozporządzenia Ministra Edukacji  

i Nauki zmieniającego rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia 

zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od pracy, podjęcie przedstawionej 

uchwały jest bezzasadne. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty, następnie odczytał zmieniony porządek 

obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad.  



 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady poruszył temat otwarcia Muzeum poKolei, podziękował Dyrektor 

Tułowickiego Ośrodka Kultury Pani Helenie Wojtasik oraz pracownikom za zaangażowanie  

i dobrze wykonaną pracę, następnie została odczytana informacja, przygotowana przez 

Dyrektor TOK, dotycząca prac wykonanych w celu realizacji tego wydarzenia. 

Prezentacja Multimedialna 

3. Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

 

 

 



4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 26 stycznia 

2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 26 stycznia 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pan Mateusz Mazur przedstawił projekt uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Chodorowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr LIV/290/2023 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Tułowice". 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Joanna Adamowska przedstawiła projekt uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Tułowice". 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIV/291/2023 

7. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia dyrektorów szkoły i przedszkola 

prowadzonych przez Gminę Tułowice do przyznawania w indywidualnych przypadkach 

oraz w granicach ustalonego planu finansowego placówki oświatowej minimalnej stawki 

wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela wyższej od ustalonej w przepisach wydanych na 

podstawie art. 30 ust. 5 pkt 1 ustawy Karta Nauczyciela. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Ewa Ziubrzycka-Bień, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy w Tułowicach.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIV/292/2023 

8. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Beata Miękoś omówiła zapisy projektu uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka poinformowała, że nie weźmie udziału w głosowaniu nad tą 

uchwałą, ponieważ dotyczy ona między innymi jej osoby. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Zawadzka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIV/293/2023 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2023 

r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że plan pracy został przygotowany 

dzięki przygotowaniu planów pracy przez komisje rady, jednostki organizacyjne, a także  

w oparciu o przepisy prawa, które obligują radę do podejmowania uchwał. Dodał, że plan jest na 

bieżąco weryfikowany, co miesiąc, za pomocą eSesji udostępniane są postępy w jego wykonaniu, 

a co kwartał przedstawiany jest stopień wykonania. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIV/294/2023 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, Skarbnik jest obecna, więc jest możliwość 



zadawania pytań. Brak pytań. 

 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr LIV/295/2023 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, Skarbnik jest obecna, więc jest możliwość 

zadawania pytań. Brak pytań. 

 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIV/296/2023 

 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin, w związku z radą budowy dotyczącą ulicy 

Przedszkolnej, poprosił Burmistrza o przedstawienie sytuacji oraz informacji jakie kroki będą 

podjęte w związku z wnioskiem mieszkańca ulicy Bocznej. 

  

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o otrzymaniu od firmy, która przygotowuje 

projekt oczyszczalni ścieków, propozycji terminów spotkania 14 i 18 marca i poprosił o pilne 

określenie stanowiska Rady w tej sprawie. 

Burmistrz przypomniał o wyborach rad sołeckich, zmianach składów rad sołeckich oraz sołtysa 

w jednym z sołectw. Wymienił również inne spotkania, w których uczestniczył w okresie 

międzysesyjnym. 

Nawiązując do przebudowy ulicy Przedszkolnej przedstawił projekt i wyjaśnił, że pomimo 

likwidacji dotychczasowej zatoczki gdzie mogło parkować 3 do 5 samochodów, w ramach 

projektu docelowo powstanie kilkanaście nowych miejsc parkingowych. 

Omawiając sprawę ulicy Bocznej, poinformował o wpływie wniosku od mieszkańców jednego 

domu odnośnie poszerzenia drogi wyjaśnił, że w tym miejscu jest zwężenie do 2,5 m. ponieważ 

Gmina może poruszać się jedynie po swoim terenie, obecnie trwają wykupy terenów od osób 

prywatnych, lecz w tym miejscu działki mają w studium status terenów mieszkaniowych  

i pomimo chęci nie ma możliwości zmiany ich oznaczenia i poszerzenia drogi w tym miejscu. 

Dyskutowano o możliwościach wprowadzenia zmian w projekcie przebudowy ulicy Bocznej. 

 

Radny Michał Luty zapytał o jakość planowanej nawierzchni na terenie tzw. mijanki, na co 

uzyskał odpowiedź Burmistrza o przewidywanej nawierzchni z kostki brukowej. 

 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij nawiązał do przebudowy ulicy Bocznej i potwierdził 

stały kontakt w tej sprawie z Przewodniczącym Rady, Burmistrzem oraz pracownikiem Urzędu 

zajmującym się tą inwestycją. Przypomniał, że projektanci spotykają się z barierami, które 

warunkują ich prace, a często w trakcie wynikają różne niespodziewane sytuacje i omówił je. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że w tym okresie nie było 

nowych interpelacji. 

 

15. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 1 marca został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

Roman Kopij powiedział, że całą korespondencję radni mają załączoną, następnie wymienił 

otrzymane pisma. 

 



16. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 1 marca został dostarczony  

za pomocą eSesji zaktualizowany Rejestr pytań i poprosił Burmistrza o udzielenie odpowiedzi. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski nawiązując do umów podpisywanych przez firmy doprowadzające 

światłowody, obiecał uzgodnić przygotowanie dla mieszkańców odpowiednich informacji, aby 

zapobiec wykorzystaniu sytuacji przez osoby podszywające się pod przedstawicieli tych firm. 

Zapewnił o powróceniu do sprawy wniosku Radnego Chodorowskiego o budowę drogi  

w Goszczowicach określił, że w drugim kwartale br. Gmina postara się aby ten problem rozwiązać. 

Odpowiadając na pytanie Sołtys kiedy są planowane remonty chodników w Tułowicach Małych, 

Burmistrz wyjaśnił, że w dniu jutrzejszym będzie podpisane porozumienie z Powiatem w sprawie 

dofinansowania projektu wykonania ścieżki, chodnika do ostatniego budynku w stronę 

Skarbiszowic. Poinformował również o zaplanowanym podpisaniu umowy dofinansowania 

projektu chodnika przy ulicy Opolskiej w Szydłowie. 

Potwierdził przygotowanie w miesiącu marcu informacji, o którą wnioskował Radny Tomasz Gala. 

Odnośnie pytania Radnej Agnieszki Zawadzkiej o zamontowanie lamp przy Folwarku  

w Skarbiszowicach, Burmistrz nawiązał do wyceny firmy Tauron oraz szczegółów montażu 

i zapewnił, że wciągu kilku miesięcy pojawi się to oświetlenie. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk poinformowała, że Gmina ubiegała się o dofinansowanie inwestycji  

w ramach rządowego funduszu Polski Ład dotyczącego przebudowy Przedszkola, dofinansowanie 

wynosi 85% wartości projektu i jest to kwota 2.720.000 zł., pozostałe 15% stanowi wkład własny,  

a łącznie zadanie zamyka się wartością 3.200.000 zł. W wieloletniej prognozie finansowej nakłady 

zostały podzielone po połowie na 2 lata. Gmina ogłosiła przetarg na realizację tego zadania, zostały 

złożone 2 oferty pierwsza na kwotę 5.089.000 zł. a druga 5.904.000 zł., wobec czego brakuje  

2 mln. zł. W związku z tym rozpoczęły się rozmowy z projektantem, jak należy podejść do tego 

zadania, gdyż możliwości finansowe są okrojone. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski potwierdził konieczność odchudzenia projektu, poinformował  

o otrzymaniu promesy na realizację zadań związanych z OSP, bo pokazała się lista rankingowa 

Gmin, które otrzymają dofinansowanie do zakupu samochodu pożarniczego.  

 

Radny Michał Luty wypowiedział się na tematy konieczności okrojenia projektu przebudowy 

Przedszkola oraz zakupu wozu bojowego dla OSP oraz związanych z tym potrzeb finansowych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poruszył tematy spotkania z projektantami oczyszczalni 

ścieków oraz zakupu wozu bojowego dla OSP. Poprosił również, aby w budżecie zagospodarować 

środki na naprawę nawierzchni obok Ośrodka Kultury. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski potwierdził nadzieję na realizację przygotowanej wizualizacji 

dotyczącej przebudowy centrum, w tym terenu obok TOK, do czego konieczne jest sporządzenie 

Gminnego Planu Rewitalizacji. 

 

 

 



17. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Mróz przypomniał, o obiecanym na piśmie  dodatkowym oświetleniem ulicy 

Kwiatowej w Szydłowie, które miało się tam pojawić do końca roku i wypadałoby, żeby się 

wywiązać z tej obietnicy, prosi o uwzględnienie tego tematu.  

A w związku z tym, że firmy związane z internetem będą chodziły po domach, z czego wynika 

niebezpieczeństwo wykorzystania tej sprawy przez innych. Stwierdził, że dobrze by było, aby firma 

uczestnicząca w tym zawieraniu umów, jeśli to możliwe miała z Gminy jakiś dokument 

uprawniający do podpisywania tych umów i należy opracować jakiś system. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, planuje się wymóc na pracownikach tych firm 

posiadanie identyfikatorów oraz przekazanie do Urzędu informacji, która zostanie rozpropagowana  

i przekazana do sołtysów i rad sołeckich, w jakim czasie będą chodzić. 

Radny Krzysztof Ptak poinformował o otrzymaniu od takiej firmy ulotki z informacją o terminie 

wykonywania prac oraz numerem telefonu do kierownika budowy. 

Przedstawiciel mieszkańców Ligoty Tułowickiej odniósł się do pisma skierowanego do Rady, 

poprosił by Rada wsparła Burmistrza w podjęciu prawidłowej decyzji. Dodał, że wiedzą, że jeśli 

firma spełni warunki, to może działać i jak najbardziej niech działa i niech się coś dzieje w Ligocie, 

ale żeby to było ze spełnieniem norm i obowiązków, jakie powinien przedsiębiorca spełnić, czy to 

pozwolenia, czy wszystkie inne przepisy związane z ochroną środowiska i ochroną życia ludzkiego. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do tematu firmy w Ligocie Tułowickiej. 

Radny Krzysztof Ptak zapytał o przydział mieszkań, które miały być wyremontowane. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o wykonanej eksmisji z mieszkania, które będzie 

przeznaczone na sprzedaż. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij potwierdził brak lokali mieszkalnych. 

 

18. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał wstępne terminy: 

spotkanie z projektantem oczyszczalni ścieków – 14 marca br. godz. 16:00, 

posiedzenie Komisji – 23 marca br. godz. 16:30, 

sesja –27 marca br. godz. 16:30 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady LIV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

 
Przygotowała: Iwona Węgrowska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


